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马来西亚元化合作社 
KOPERASI	SERBAGUNA	MALAYSIA	BERHAD 

社员及子女教育奖励金计划申请表格 
EDUCATION	INCENTIVE	AWARD	SCHEME	FOR	KSM	MEMBERS	AND	THEIR	CHILDREN	

APPLICATION	FORM 
 
A.	欲申请之奖励金  AWARD	APPLIED	FOR	: 

请在其中一个适当的空格内划  "√"  Please tick “√” in one appropriate column only 
 

政府学校 
Government Schools 

   
  
高中教育文凭 SPM  
O水准考试 O-Level  
高等教育文凭 STPM  
A水准考试 A-Level  
大学预科 Matriculation  
*  学院/大学  (已在1996年高等教育法令下注册)及公共大学 

Colleges/Institutions/Universities (Duly registered under Akta IPTS 1996) & Public Universities 

B.	社员之个人资料  PERSONAL	PARTICULARS	OF	MEMBER 

1. 姓名  Name as per NRIC 中文(Chinese) 

2. 社员号码  KSM Membership No 

3. 身份证号码  NRIC No 新(New) 旧(Old) 

4. 电话  Tel (H/P) 

5. 通讯地址 Correspondence Address 

 
6. 电邮  E-mail Address 

C.	学生之个人资料  PERSONAL	PARTICULARS	OF	STUDENT 

1. 姓名  Name as per NRIC 中文(Chinese) 

2. 身份证号码  NRIC No 新(New) 

3. 年龄  Age 

4. 性别  Gender 男  Male 女  Female 

5. 银行户口资料  Bank Information 

银行  Bank 银行户口号码  Bank Account No 

个人账户  Individual Account 联名账户 Joint Account 

D.	所需文件  DOCUMENTS	REQUIRED 

1. 社员及学生之身份证复印本   Photocopy NRIC of Member and Student 

2. 学生之报生纸复印本    Photocopy of Student’s  Birth Certificate 
3. 学生之银行户口账号的复印本 Photocopy of Student’s  Bank Saving Book 
4. 签证之考试成绩复印本  (中小学)  /  学期学术成绩复印本  (学院/大学) 

Certified True Copy of Examination Result (Primary & Secondary School) / Academic Transcript (*Colleges/Institutions/Universities) 

5. 签证之文凭/毕业证书(学院/大学)  Certified True Copy of Convocation/Graduation Certificate 

6. 签证需由校方/本社董事或内部稽查委员会委员/区联络委员会委员/国、州、议员/村长证明 
Certified True Copy by Principal/ Headmaster/ KSM Board or IAC Member/ KSM Area Liaison Committee Member/ Member of Parliament/ State 
Assemblymen/ Municipal Councilor/ Ketua Kampung/ Penghulu) 

 
我证实所提供之资料属实，并同意遵守上述奖励金计划细则。 
I hereby declare that all the information given in this application are true and that agree to abide and be bound by the terms and conditions under the 
Rules on KSM Education Incentive Award Scheme. 

 
 
 
 
 
 

社员签署  Signature of Member 日期  Date 

 
For	Office	Use	Only:	 Action	By	Board: 

Recommeded Pending 
Not Recommended KIV Approved Rejected 

 

Entered By  Checked By  

Remark  



 

 
 

 
 

1.	前言 

马化合作社教育奖励金计划细则 
Rules	on	KSM	Education	Incentive	Award	Scheme 

本细则定名为“马化合作社社教育奖励金计划细则”(简称细则)，厘定马化合作社社员及子女教育奖励金计划(简称本计划)之范畴、运作与管 
理。 
Introduction 
These Rules shall be called "The Rules on KSM Education Incentive Award Scheme" (the Rules) formulated by the Board of KSM (the Board) to 
govern the scope, operations and management for KSM Education Incentive Award Scheme (the Scheme). 

2.	本计划之目标 
颁发奖励予於各项考试  (参阅第4项)  获取优异成绩之本社社员及子女，以资奖励。 
Objective 
The objective of the Scheme is to grant incentive awards to KSM members and their children at various levels of examinations (as listed in Rule 4 
below) to encourage them to strive for excellence in education. 

3.	申请资格 
(A)  本计划开放予合格社员，同时社籍须於去年十二月三十一日或之前经生效者及其子女。  (社员之孙则无资格) 
(B)  奖励金之颁发，是根据去年考试成绩/  文凭（中小学/最后学期学术成绩副本（学院/大学）。 
(C)  每位社员/子女只能申请其中一项奖励金。 
Who	Can	Apply 
(A) The Scheme is open to qualified KSM members on or before 31st December of the previous year 

and their children (Grand children of members are not eligible). 
(B) Awards are given based on previous year examination results (for primary and secondary schools) and Final Academic Transcript (for Colleges/ 

Institutions/Universities). 
(C) Each qualified member / child is eligible to apply for one of the specified examinations only. 

4.	奖励宗数与款额 
(A)  奖励宗数与款额，胥视每年所分配作为本计划用途之款项而定，董事会对有关奖励宗数与款额所有事项之决定系最终者。 
(B)  奖励分类与详情如下:   - 
Number	and	Quantum	of	Awards 
(A) The number and quantum of awards are subject to the allocation made for the purpose each year. The decision of the Board on all matters 

pertaining to the number and quantum of awards shall be final. 
(B) The types of awards and their details are as follows:- 

(I) 中小学  (Primary and Secondary Schools ) 
年级  (Level) 考试 (Examination) 最低资格 (Minimum	Achievement) 现金奖励 (Cash	Award)
中五 Form 5 SPM / O Level 全科及格及最少六科A Full passes with 6A's RM 60.00
中六下 Lower 6 - - - 
中六上 Upper 6 STPM / A Level/Matriculation 全科及格及最少二科A Full passes with 2A's RM 100.00

(II) 独中  (Chinese Independent Schools) 
年级  (Level) 考试 (Examination) 最低资格 (Minimum	Achievement) 现金奖励 (Cash	Award)
初中三 Year 3 初中统考 Unified Exam Junior Middle 全科及格及最少四科A Full passes with 4A's RM 50.00
高中三 Year 6 高中统考 Unified Exam Senior Middle 全科及格及最少四科A Full passes with 4A's RM 100.00

(III) 学院/大学及公共大学  (Colleges/Institutions/Universities & Public Universities) 
考试 (Examination) 最低资格 (Minimum	Achievement) 现金奖励 (Cash	Award)
Diploma CGPA最少3.5或以上 CGPA 3.5 and Above RM 120.00
Degree CGPA最少3.3或以上 CGPA 3.3 and Above RM 150.00
Master - RM 300.00
PhD - RM 500.00

5.	申请手续 
(A)  所有之申请必须填具本社拟定之表格，连同有关之辅助文件，并於每年不迟於五月卅一日呈达本社，惟邮寄之证件不能当作收到论。 
(B)  所有之申请表格可向本社上述地址免费索取或游览马化合作社网站www.ksmberhad.com.my下载。 
(C)  凡申请表格未逐项填妥，或文件不齐全，本社将不予处理。 
Application 
(A) Application must be made in the prescribed form and submitted together with the relevant supporting documents to reach KSM not later than 

31 May each year. Proof of posting is not proof of receipt. 
(B) Application form is available at KSM office (address stated at above) or download from KSM website www.ksmberhad.com.my 
(C) Incomplete application will not be entertained. 

6.	修改细则 董事会任何时候拥有保留、修改、取消本细则条文的所有权及中止本计划
的权利。 
Amendments	to	the	Rules 
The Board reserves the absolute right to revise the terms and conditions of these Rules from time to time and to cease the implementation of this 
Scheme  as it deems fit and necessary. 


